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PROTOKÓŁ  NR  XXIII/12 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  29 listopada 2012 roku 

 
XXIII Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Tadeusza Łysiaka.  
 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 12 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowi załączniki nr 1 do protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1. Sprawy  regulaminowe : 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 
1), 

b) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 2),   
c) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 3),   
d) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego (druk nr 4),  
e) ustalenia stawek opłaty od posiadania psów (druk nr 5),    
f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 6),   
g) uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskich Zakładów Komunalnych Sp. z 
o.o. na lata 2012-2016 (druk nr 7), 

h) pozbawienia statusu pomnika przyrody (druk nr 8), 
i) przyjęcia programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii, Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie, Programu Ochrony i 
Promocji Zdrowia na rok 2013 (druk nr 9), 

j)  przyjęcia „Strategii rozwoju kostrzyńskiej oświaty na lata 2013-2017”  (druk nr 
10), 

k) przyjęcia na rok 2013 programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie 
nad Odrą (druk nr 11), 

l) ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 12), 

m) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 13), 
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n) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 14), 

o) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi (druk nr 15), 

p) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego (druk nr 18), 
q) uchwalenia Statutu Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 19), 

4. Interpelacje i wnioski. 
5. Sprawy różne. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz  
Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
W tej części obrad Przewodniczący Rady T. Łysiak oraz Burmistrz Miasta A. Kunt 
dokonali wręczenia Medalu Pamiątkowego „Za zasługi dla Miasta Kostrzyn nad 
Odrą”, przyznanego Uchwałą Rady Miasta Nr XIX/145/12, Panu Tadeuszowi 
Czybukowi za 40-letnią pracę społeczną w krzewieniu kultury fizycznej i sportu wśród 
młodzieży. 
 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji.  
Przewodniczący Rady  T. Łysiak w ramach autopoprawki wprowadził do porządku 
obrad sesji projekt uchwały w sprawie umieszczenia tablicy upamiętniającej ofiary 
ludobójstwa dokonanego przez nacjonalistów ukraińskich na polskich obywatelach na 
Kresach Południowo-Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej (druk nr 20).  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Miasta wpłynęła pozytywna opinia 
Rady Ochrony Pamięci Walk i Męczeństwa w sprawie projektu uchwały, który był 
wcześniej przedmiotem posiedzeń Komisji Rady Miasta w miesiącu wrześniu.  
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej zmian do porządku obrad sesji, 
Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego porządku obrad sesji, tj. 
przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji Nr 
XXII/12 z 25 października 2012 r. Rada Miasta 12 głosami „za” przyjęła protokół. 

 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
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Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 25 października 2012 r. 
do 28 listopada 2012 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt  (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Radny K. Wojtala odnosząc się  do informacji zawartej w sprawozdaniu w zakresie 
ochrony środowiska, zwrócił się z pytaniem  - jakiemu podmiotowi wydano decyzję w 
sprawie rozłożenia na raty opłaty naliczonej w decyzji zezwalającej na usunięcie 
drzew? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiedział, iż decyzja została wydana dla firmy Hanke 
Tissue, która dokona wpłaty kwoty w wysokości ponad 370 tys. zł. rozłożonej na raty. 
Wartość naliczonej opłaty wynosi ponad 3 mln zł. i zostaje zawieszona na okres 3 lat, 
ponieważ w tym czasie  firma Hanke Tissue ma dokonać nasadzeń kompensacyjnych, 
które po tym okresie będą ocenione. 
 
 
Radny Ryszard Andrys stwierdził, iż Rada Miasta uznała za niezasadną skargę 
inwestora, który prowadzi inwestycję na terenie pomiędzy ul. Drzewicką a ul. 
Chopina. Radny poinformował, iż  mieszkańcy zgłaszają uwagi, że wykonawca nadal 
wjeżdża przez chodnik i przejście dla pieszych na teren budowy. Radny dodał, iż Z-ca 
Burmistrza  informował, że Straż Miejska nakładała mandaty dla samochodów 
wjeżdżających przez chodnik na teren budowy. W związku z tym, iż inwestycja 
prowadzona jest od kilku miesięcy, a nadal nie ma wyjazdu, Radni zwrócił się o 
podanie ilości wystawionych mandatów w tej sprawie. Ponadto Radny zapytał, czy 
miasto nie ma możliwości wyegzekwowania od inwestora wykonania wjazdu na teren 
budowy? 
    
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że inwestor domaga się od miasta wykonania 
wjazdu na teren realizowanej inwestycji, do czego nie jesteśmy zobowiązani. 
Burmistrz dodał, że wykonanie wjazdu to koszt około 4 tys. zł., a więc przy 
prowadzonej inwestycji jest niewielkim nakładem finansowym. Zapewnił, iż  sprawą   
łamania przepisów na przejściu dla pieszych zajmą się organy ruchu drogowego. 
 
 
3. Podjęcie uchwał. 
 
a) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 1),  
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/168/12,  która stanowi załącznik nr  3 do protokołu. 
 
b) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 2),   
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/169/12,  która stanowi załącznik nr  4 do protokołu. 
 
 
Obrady sesji opuściła Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan Rady liczył 11 radnych. 
 
c) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 3),   
 
Radny K. Wojtala zwrócił się do Radnych o przemyślenie propozycji pozostawienia 
opłat targowych na poziomie roku 2012. Radny stwierdził, iż warunki w jakich pracują 
przedsiębiorcy i estetyka na terenie targowiska nie przemawiają za podwyższeniem 
opłat, które nie stanowią znaczącej kwoty dla budżetu. Dodał, iż na terenie targowiska 
znajduje się ponad 40 straganów, 60 pawilonów handlowych i  5 usługowych, dlatego 
też zwraca się o nie podwyższanie opłat dla tych przedsiębiorców.   
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, iż opłaty na targowisku nie są wysokie, a w 
okresie zimowym są obniżone o 50%. Następnie w roku 2013 rozpoczynamy 
inwestycje na terenie targowiska za kwotę pond 1 mln zł.   Ponadto zaproponowana 
podwyżka wynosi 2,7%, gdzie wskaźnik inflacji na 2013 r. wyniesie 4%. Dlatego też 
uznał, iż nie podwyższanie opłat corocznie o wskaźnik inflacji, spowoduje 
konieczność wprowadzenia wyższego wzrost w jednym roku. Burmistrz uznał, iż 
podjecie decyzji w przypadku tylko opłat targowych może być precedensem dla 
pozostałych podatków i opłat.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak pod głosowanie wniosek Radnego K. Wojtali w 
sprawie pozostawienia stawek opłaty targowej na poziomie roku 2012r. 
Wniosek nie został przyjęty. Za jego przyjęciem głosował 1 radny, przeciw głosowało 
10 radnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/170/12,  która stanowi załącznik nr  5 do protokołu. 
 
 
Na obrady sesji wróciła Radna B. Gęzkiewicz, a więc stan Rady liczył 12 radnych. 
 
d) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego (druk nr 4),  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/171/12,  która stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 
 
 
 
e) ustalenia stawek opłaty od posiadania psów (druk nr 5),    



 5

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/172/12,  która stanowi załącznik nr  7 do protokołu. 
 
f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 6),  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, przy 1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXII/173/12,  która stanowi 
załącznik nr  8 do protokołu. 
 
 
g) uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i kanalizacyjnych Miejskich Zakładów Komunalnych Sp. z o.o. na lata 2012-2016 
(druk nr 7), 

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/174/12,  która stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 
 
 
h) pozbawienia statusu pomnika przyrody (druk nr 8), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zwrócił się do Naczelnika Wydz. GKiL o podanie 
informacji na temat przeprowadzonej ekspertyzy drzewa. 
 

Naczelnik Wydz. GKiL Pani dr A. Wasielak wyjaśniła, że ekspertyzę drzewa 
wykonał dr Krzysztof  Ufnalski pracownik Instytutu Dendrologii PAN w Poznaniu. 
Drzewo stwarza bardzo duże zagrożenie dla dzieci przebywających na placu zabaw 
przy Przedszkolu Miejskim „Pod Topolą”. Dodała, iż projekt uchwały przed 
podjęciem, podlega uzgodnieniu z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w 
Gorzowie Wlkp., który uznała, iż ze względu na zły stan zdrowia drzewa konieczne 
jest jego usunięcie. Następnie po podjęciu uchwały przez Radę Miasta, zostanie 
wystosowany wniosek do Starostwa Powiatowego o wydanie zezwolenia na usunięcie 
drzewa. 
 
Radny K. Wojtala stwierdził, iż należy zastanowić się nad podjęciem decyzji o 
wycięciu drzewa, które jest wyjątkowym okazem na terenie Kostrzyna. Zdaniem 
Radnego działania pielęgnacyjne, polegające na podcięciu gałęzi zagrażających 
bezpieczeństwu mogą  być wystarczające, a usunięcia całego drzewa można dokonać 
dopiero, gdy uschnie. Radny stwierdził, iż drzewo nie stwarza nikomu zagrożenia. 
Radny zwrócił się do radnych o rozważenie jego propozycji, biorąc pod uwagę, iż jest 
to wyjątkowy okaz pomnika przyrody w Kostrzynie.  
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Radna M. Sądej stwierdziła, że drzewo stanowi zagrożenie dla 100 dzieci z 
Przedszkola przebywających na ternie placu zabaw. Dlatego też, nie zgadza się z 
wypowiedzą Radnego, aby oczekiwać na obumarcie drzewa. 
Przewodniczący Rady T. Łysiak stwierdził, iż nie można podważać opinii eksperta z 
Instytutu Dendrologii PAN w Poznaniu. 
 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt dodał, iż wnioskodawcą o wykonanie ekspertyzy stanu 
zdrowia drzewa była  Dyrektor Przedszkola. 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/175/12,  która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 
 
 
i) przyjęcia programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii, Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie, Programu Ochrony i Promocji 
Zdrowia na rok 2013 (druk nr 9), 

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/176/12,  która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 
 
j)  przyjęcia „Strategii rozwoju kostrzyńskiej oświaty na lata 2013-2017”  (druk nr 

10), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/177/12,  która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 
 
 
k) przyjęcia na rok 2013 programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad 
Odrą (druk nr 11), 

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami 
„za” , 1 „przeciw” i ! „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXII/178/12,  która 
stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 
 
 
l) ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kostrzyn 

nad Odrą (druk nr 12), 
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Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinie wraz z poprawkami wniesionymi na posiedzeniu Komisji. 
 
Następnie przedstawił zmiany proponowane przez Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Gorzowie Wlkp. do projektu uchwały, tj.: 
a) w  części dokumentu zawierającej podstawy prawne wskazuje się zastąpienie 

wyrażenia „państwowego terenowego inspektora sanitarnego” frazą „Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego”; 

b) w rozdziale 2 § 4 ust. 1 po sformułowaniu „Właściciele nieruchomości 
zlokalizowanych w granicach administracyjnych Miasta zobowiązani są do 
utrzymania czystości i porządku na terenie zarządzanych przez siebie 
nieruchomości” proponuje się dodać wyrażenie „w szczególności”; 

c) w rozdziale 2 § 4 ust. 1 pkt 2 proponuje się usunąć wyrażenie „w promieniu co 
najmniej 2m ”. 

Kolejne zmiany proponowane przez MZK Sp. z o.o. i Radnych proponowane na 
Komisjach : 
a) w rozdz. 5 §11 ust. 1 pkt 2 po słowie „znormalizowane” dodać  zapis „(zgodnie z 

normą EN-840)”; 
b)  w rozdz. 5 §11 ust. 1 pkt 2 wykreślić zapis „110 dm3; 
c) w rozdz. 5 §11 ust. 2 pkt 4 zapis „110 dm3”  zastąpić zapisem„120 dm3” ; 
d) w rozdz. 5 §11 ust. 2 pkt 6 zapis „110 dm3”  zastąpić zapisem„120 dm3” ; 
e) w rozdz. 5 §11 ust. 2 pkt 7 zapis „110 dm3”  zastąpić zapisem„120 dm3” ; 
f) w rozdz. 5 §12 ust. 3 zapis  „Pojemniki do selektywnej zbiórki poszczególnych 

odpadów winny być w tych samych kolorach co wymienione w ust. 2 worki.” 
zmienić na zapis  „Pojemniki do selektywnej zbiórki poszczególnych odpadów 
winny być w tych samych kolorach lub oznakowane takimi samymi kolorami (o 
powierzchni co najmniej 550 cm2 dla pojemników o pojemności do 240 dm3 i co 
najmniej 1100 cm2 dla pojemników o pojemności większej niż 240 dm3 ) co 
wymienione w ust. 2 worki.” 

 
W związku z tym, iż nie zgłoszono innych poprawek do projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zaproponował poddanie pod głosowanie, łącznie, 
wszystkich przedstawionych poprawek. 
Rada Miasta w wyniku głosowania 12 głosami „za” przyjęła powyższe zmiany do 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/179/12,  która stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 
 
 
m) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 13), 
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Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/180/12,  która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 
 
 
n) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 14), 

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/181/12,  która stanowi załącznik nr  15 do protokołu. 
 
 
o) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (druk nr 15), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/182/12,  która stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 
 
 
p) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego (druk nr 18), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/183/12,  która stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 
 
 
q) uchwalenia Statutu Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 19), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/184/12,  która stanowi załącznik nr  18 do protokołu. 
 
 
r)  umieszczenia tablicy upamiętniającej ofiary ludobójstwa dokonanego przez 

nacjonalistów ukraińskich na polskich obywatelach na Kresach Południowo-
Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej (druk nr 20).  

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/185/12,  która stanowi załącznik nr  19 do protokołu. 
 

4. Interpelacje i wnioski. 
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Radny Ryszard Andrys zgłosił wniosek o przygotowanie dwóch projektów uchwał, w 
miejsce obowiązującej uchwały w sprawie przyznawania stypendium za osiągnięcia 
dla uzdolnionych uczniów. Radny zaproponował, aby jeden projekt uchwały dotyczył 
uczniów osiągających wyniki w nauce, a drugi dla uczniów osiągających wyniki w 
sporcie. Radny stwierdził, iż w ocenie wielu osób  obowiązujący regulamin krzywdzi 
uczniów mających bardzo wysokie wyniki w nauce, a nie mają osiągnięć w sporcie. 

 

Radny M. Tatarewicz zaproponował, aby najpierw przesłać radnym obowiązującą 
uchwałę i zarządzenie w sprawie regulaminu przyznawania stypendium. Następnie po 
analizie tych dokumentów należy zastanowić się nad ewentualnymi zmianami i 
wówczas wystąpić z wnioskiem o przygotowanie projektu uchwały. 

Radny R. Andrys zgodził się z propozycją Radnego M. Tatarewicza. 

Radna K. Żołna w związku z tym, iż tematem następnego posiedzenia Komisji i sesji 
będą stawki opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wzór deklaracji, 
zgłosiła wniosek w sprawie opracowania kalkulacji kosztów w arkuszu kalkulacyjnym 
i przesłania  Radnym pocztą elektroniczna. 

 
5. Sprawy różne. 
 
W tej części obrad Radni Rady Miasta złożyli Burmistrzowi Miasta życzenia z okazji 
10-lecia pracy na rzecz społeczności lokalnej i pełnienia funkcji Burmistrza Miasta 
Kostrzyna.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt również złożył podziękowania dla radnych Rady Miasta w 
osobach : Pani Bożena Gęzikiewicz, Pan Adam Bogdański, Pan Mieczysław Jaszcz 
oraz Pan Antoni Żołna za 10-lentią pracę w Radzie Miasta Kostrzyn nad Odrą. 
 
Radny K. Wojtala poinformował, iż jako członek Komisji Rewizyjnej dokonywał 
sprawdzenia wykowanych inwestycji drogowych, które były na gwarancji.  Radny 
zwrócił uwagę, że odcinek ulicy Gorzowskiej, której gwarancja już nie obejmuje, pęka 
w poprzek. 
 
Kolejna sprawą poruszoną przez Radnego K. Wojtalę była błędna nazwa miasta i 
kierunek jazdy na znaku drogowym ustawionym przy wjeździe do miasta od strony 
Słubic. Radny stwierdził, iż znak drogowy informuję o kierunku jazdy do miasta 
Kostrzyn w kierunku Berlina.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż Urząd Miasta może tylko interweniować do 
odpowiednich organów, jeśli znaki drogowe znajdują się przy drogach krajowych. 
Ponadto zwrócił uwagę, iż na znaku drogowym w kierunku na granicę mieści się napis 
„Kostrzyn PL/DE”, który informuje o kierunku jazdy do przejścia granicznego w 
Kostrzynie. Następny znak drogowy informuje o kierunku do centrum Kostrzyna. 
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Ponadto Burmistrz Miasta zapewnił, że stan drogi na ulicy Gorzowskiej zostanie 
poddany sprawdzeniu. 
 
Radny R. Andrys zwrócił się o wyjaśnienia w sprawie pisma Nadleśnictwa Dębno  
dotyczącego drogi pomiędzy ulica Jana Pawła a Narutowicza, która w obecnych 
uregulowaniach własnościowych  może zostać wyłączona z ruchu publicznego. Radny 
zwrócił się również, że mieszkańcy nagminne łamią przepisy ruchu drogowego na 
ulicy Łódzkiej, która jest drogą jednokierunkową. Dlatego też był zdania, iż 
funkcjonariusze Policji powinni podjąć działania w celu zdyscyplinowania 
mieszkańców łamiących przepisy na tej ulicy. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż problem pojawił się przy modernizacji ulicy 
Jana Pawła, którą trzeba było zakończyć na wysokości ulicy Głównej a nie ulicy 
Chopina. Burmistrz poinformował, iż odcinek drogi pomiędzy ul. Główną a ul. 
Narutowicza jest na terenie, którego właścicielem są lasy państwowe. W związku z 
powyższym konieczne jest usankcjonowanie prawne do używania tej części terenu 
lasów.  Dodał, iż lasy państwowe wystąpiły najpierw z propozycją odkupienia tego 
odcinka terenu, na którym znajduje się ulica, za kwotę 600 tys. zł. Również w tej 
sprawie prowadzone były rozmowy na temat dzierżawy, które nie zostały zakończone 
i są na etapie negocjowania. 
 
Naczelnik Wydz. GPiOI Pani  Małgorzata Kraszewska uzupełniała wypowiedź 
Burmistrza Miasta i poinformowała, że istnieją dwa wyjścia prawne. Pierwszym z nich 
jest ustawa o drogach, która  w ramach inwestycji drogowych pozwala wystąpić do 
Lasów Państwowych o wykupienie terenu. Kolejnym rozwiązaniem jest umowa 
dzierżawy, do której przychylają się lasy, z tym że nie omawiano stawki dzierżawy. 
Pani Naczelnik poinformowała, iż ze względów prawnych kwestia przekazania terenu 
dla miasta nie jest możliwa. Również zamiana gruntów nie jest brana pod uwagę, 
ponieważ miasto nie dysponuje terenami, którymi lasy państwowe są zainteresowane. 
 
Radny P. Tadla zapytał, czy w związku z prowadzonymi pomiarami przęsła na moście 
graniczmy, znane są już wstępne wyniki tych badań? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiedział, iż nie posiada informacji w tej sprawie. 
 
   
W związku z tym, że porządek obrad XXIII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zamknął obrady 
o godzinie 16.30. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska        Tadeusz Łysiak 


